

REACH-ERKLÄRUNG

Erklärung zur Verordnung EG Nr. 1907/2006 zur Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (Regulation EC 1907/2006 concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH)).

Wir danken Ihnen für Ihre Anfrage zur Einhaltung der Verordnung EG Nr. 1907/2006 (REACH) und teilen Ihnen folgendes mit:

Von der REACH-Verordnung sind wir nur als nachgeschalteter Anwender ("downstream user") betroffen. Pflichten aufgrund der Herstellung und des Inverkehrbringens von Substanzen oder Chemikalien zur Vorregistrierung bzw. Registrierung sind für uns nicht zutreffend.

Unsere an Sie gelieferten Produkte sind Erzeugnisse und daher nicht als Stoff bzw. Zubereitung zu definieren (gemäß Artikel 3, Begriffsbestimmungen). Stoffe werden aus unseren Produkten nicht freigesetzt. Artikel 7 der Verordnung hat daher ebenfalls keine Relevanz für uns.

Darüber hinaus werden wir Sie, gemäß REACH Artikel 33, informieren, falls Inhaltsstoffe unserer Produkte ab einem Gehalt von >0,1% von der Europäischen Chemikalienagentur (ECHA) als besonders besorgniserregend eingestuft werden. Nach heutigem Stand gehen wir jedoch nicht davon aus, dass dies eintreffen wird.

REACH DECLARATION

Declaration according to the regulation EC 1907/2006 concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH).

Thank you for your interest regarding the conformity of our products to regulation EC 1907/2006. As a manufacturer, we are declaring the following:

According to REACH, we are only concerned as a so-called "downstream user". Since we are neither manufacturing nor creating substances or chemicals, we are not obliged to register or pre-register any of our products.

According to Article 3 ("Definitions") of the regulation, the products we are delivering to you are considered non-chemical products ("goods"). Since our products do not emit any substances, Article 7 of the regulation does not apply.

In accordance with REACH Article 33, we will also inform you if any of our products contain ingredients in a concentration of above 0.1% which are classified by the European Chemicals Agency (ECHA) as of particularly high concern. However, we do not currently anticipate that this is likely to be the case.

Sulzburg, 28. August 2011


P. Ohmberger
Geschäftsführer
Managing Director



i.V. H.-P. Baumann
Teileengineering
Components engineering

Hekatron Vertriebs GmbH
Brühlmatten 9
79295 Sulzburg

Telefon 07634 500-0
Telefax 07634 6419

Geschäftsführer:
Peter Ohmberger
Hans Winzenried

Sparkasse Staufen-Breisach: 9 463 779 BLZ 680 523 28
IBAN: DE 31 6805 2328 0009 4637 79
SWIFT-BIC: SOLADES1STF

info@hekatron.de
www.hekatron.de

Reg.-Ger. Freiburg
HRB 300697

Commerzbank Freiburg: 160 102 000 BLZ 680 400 07
IBAN: DE13 6804 0007 0160 1020 00
SWIFT-BIC: COBADEFF680

Postbank Karlsruhe: 612 500 750 BLZ 660 100 75

ZVEI:



DIN EN ISO 9001
DIN 14675
WEEE-Reg.-Nr.
DE 59412939